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Geachte heer Flier, 
 
Op 17 oktober 2018 heeft u, op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over het voeren van fietsverlichting. 
Hierbij beantwoorden wij uw vragen.  
 
Vraag 1: Is het college het met ons eens dat er te veel fietsers geen (goede) fietsver-
lichting hebben en dat dit de kans op ongelukken vergroot, met name op plaatsen waar 
fietsers voorrang hebben op auto’s?  

 

Antwoord: Het voeren van fietsverlichting draagt bij aan de verkeersveiligheid, zeker op 
plekken waar de fietser voorrang heeft ten opzichte van het gemotoriseerde verkeer. 
Hoewel dit objectief niet te onderbouwen is hebben wij niet het beeld dat het voeren 
van fietsverlichting in de gemeente Barneveld beneden gemiddeld is. Dit neemt niet 
weg dat wij van mening zijn dat het belangrijk is dat iedere fietser (wettelijk verplicht) 
verlichting moet voeren.  

 

Vraag 2: Is het college bereid in contact te treden met de ANWB en bv. scholen en 
wijkplatforms om te bezien in hoeverre het spuitsjabloon ook in de gemeente Barneveld 
kan worden toegepast?  

 

Antwoord: Ja, hiertoe zijn wij bereid. Wij staan positief tegenover elke actie of maatre-
gel die bijdraagt aan meer of betere fietsverlichting. In de contacten die wij hebben met 
de middelbare scholen (gezien de grote groepen fietsers) zullen wij de mogelijke toe-
passing bespreken.  

 
Vraag 3:In hoeverre kan het spuitsjabloon van de ANWB een rol spelen bij de fietsver-
lichtingscampagne welke door de gemeente wordt opgezet?  

 
Antwoord: Het spuitsjabloon van de ANWB is een mogelijke maatregel, naast andere 
maatregelen zoals interventies, controles en handhaving. Tijdens de week van de vei-
ligheid (8 – 14 oktober 2018) hebben er twee fietsverlichtingscampagnes plaatsgevon-
den. Hierbij lag de nadruk op het belang van het voeren van fietsverlichting en werd er 
fietsverlichting uitgedeeld. Het spuitsjabloon kan separaat als maatregel worden uitge-
voerd en dit zullen wij bespreken met de middelbare scholen.  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden  dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris    burgemeester 
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